



إعمار العقارية ش.م.ع
ص.ب. ٩٤٤، دبي
الإمارات العربية المتحدة
P.O.Box 9440, Dubai
United Arab Emirates
+٩٧١ ٤ ٣٦٧٣٣٣٣ ت
+٩٧١ ٤ ٣٦٧٣٠٠٠ ف
enquiry@emaar.ae
emaar.com

16 March 2015

2015 مارس 16

Mr. Hasan Abdul Rahman Al Serkal
Executive Vice President &
Chief Operations Officer
Dubai Financial Market
Dubai – United Arab Emirates

الأستاذ/ حسن عبد الرحمن السركال الموقر
نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي- الإمارات العربية المتحدة

Submitted Through Efsah System

Subject: Clarification regarding the news published on 15 March 2015 about “Mohammed Bin Rashid and Sisi support the development of a New Administrative Capital for Egypt with a value of EGP 150 billion”.

Dear Mr. Al Serkal,

With reference to your letter dated 15 March 2015 (copy enclosed) regarding the news on “Mohammed Bin Rashid and Sisi support the development of a New Administrative Capital for Egypt with a value of EGP 150 billion”, we would like to clarify that Emaar is not involved in the development of the new capital city project in Egypt. The company that will develop the project is Capital City Partners LLC and it has no relationship with Emaar.

Yours sincerely,

Ayman Hamdy
General Counsel

CC: Securities and Commodities Authority

HS150316

الموضوع: توضيح الخبر المنشور بتاريخ 15 مارس 2015 بخصوص "محمد بن راشد والسيسي يباركان إنشاء عاصمة إدارية لمصر بـ150 مليار جنيه".

تحية طيبة وبعد،

بالإشارة إلى رسالتكم بتاريخ 15 مارس 2015 (مرفق صورة) بخصوص الخبر المنشور تحت عنوان "محمد بن راشد والسيسي يباركان إنشاء عاصمة إدارية لمصر بـ150 مليار جنيه"، نود أن نوضح بأن شركة إعمار ليست طرفاً في عملية تطوير مشروع العاصمة الجديدة بجمهورية مصر العربية وأن الشركة التي ستتولى تطوير المشروع هي شركة كابيتال سيتي برترز ذ.م.م. ولا توجد علاقة بين هذه الشركة وشركة إعمار.

وتفضلاً بقبول فائق الشكر والاحترام،،،

أيمن حمدي
المستشار العام

نسخة إلى هيئة الأوراق المالية والسلع